
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů

Zápis   č. 3
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného dne 

02.02.2011 od 17.00 hodin

Přítomni  :   18+1
Omluveni :  p. František Gál

1. Zahájení

a) ověřovatelé zápisu :   p. Libor Plaček, p. Miroslav Jelének
PRO :  18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení : 3/11/01 
    Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu  p. Libora Plačka a 
    p. Miroslava Jelénka

b) schválení programu  -  tak jak byl všem zastupitelům zaslán :
2.  Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 15.12.2010
3. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
4. Využití domku č.p. 259 na Rajčovně
5. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
6. Diskuse
7. Závěr

PRO : 18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 3/11/02
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání zastupitelstva města tak, jak byl 
všem zastupitelům zaslán.

17.10 hodin – příchod Ing. Šimon Pachl (stav 19)

2.  Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného
     15.12.2010
Ing. Šimčík : přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 15.12.2010  č. 2/10/01  -  2/10/13.
K bodu č. 2/10/11 – schválení závazného zařazení do rozpočtu na rok 2011 investici 
ve výši 786.765,- Kč na zřízení bezbariérového přístupu do budovy městského 
úřadu:  v rozpočtu asi nebude, nejedná se  jen o plošinu, která vede z chodníku k 
budově  městského úřadu. V podmínkách Ministerstva pro místní rozvoj je potřeba k 
žádosti o dotaci na Podporu při odstraňování bariér v budovách pro rok 2011   doložit  
vyjádření Institutu pro bezbariérové trasy v Praze. Až přišel projekt, tak jsem se  
informoval na institutu a oni mně sdělili, že posuzují celý projekt  jako bezbariérovou 
trasu tzn. od  autobusové zastávky  cesta na instituce, školy, dům s chráněnými byty,  
by  měla být vytvořena bezbariérová trasa. Protože Institut pro bezbariérové trasy v 
Praze přijímá žádosti 2x za rok, vždy na jaro a na podzim pro dotace na další rok, 
tento rok nebude  finance potřeba. Bude vypsaný nový program na rok 2012 znovu.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 15.12.2010  č. 2/10/01  -  2/10/23.
PRO : 19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
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Usnesení : 3/11/03
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 15.12.2010  č. 2/10/01  -  2/10/23.

3. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
Předmětem jednání finančního výboru a rady byl především návrh rozpočtu na rok 
2011 a přijetí usnesení o dofinancování výstavby bytů v ulici Závodní. V rozpočtu, 
který byl zaslán všem zastupitelům je, oproti rozpočtu, který visel na úřední desce, 
promítnuto přesunutí 800.000,-Kč z místní správy (kapitola Vnitřní správa), tj. 
bezbariérový přístup do kapitoly Komunikace – silnice, jelikož bychom chtěli tento 
přístup realizovat až v roce 2012 kvůli dotačnímu titulu a začít opravovat ulici 
Antonínskou. Dofinancování výstavby bytů je na velmi důkladné zvážení, neboť 
z rozpočtovaných 5.500.000,-Kč činí dotace 550.000,-Kč na byt, celkem tedy 
2.750.000,-Kč. 

V tomto roce musíme především zafinancovat podíly města na zateplení 
městského úřadu a výstavbu sběrného dvora, takže další významnější investice jsou 
bez dalšího nerozumného zadlužení  nereálné.
Mgr. Martina Braunerová -  předsedkyně finančního výboru :
Finanční  výbor zasedal dne 25.01.2011 s následujícím programem :                 
AD 1) Návrh rozpočtu na rok. 2011
Paní Juřeníková seznámila velmi podrobně členy finančního výboru  s návrhem 
rozpočtu na rok 2011, finanční výbor nemá podstatných připomínek k jednotlivým
položkám (pouze u pol. Sport Hluk – viz níže) a doporučuje zastupitelstvu tento návrh 
ke schválení.
1.1.) V odd. „ Výdaje, pol. Sport Hluk“ kde je plánován příspěvek ve výši Kč 600.000,-
Kč, máme za to, že by mělo být přerozdělení finančních  prostředků dílčím oddílům 
stanoveno určitým procentem (např. na sportovní mládež, fotbal, apod.) a toto by 
mělo být kontrolováno pracovníkem, který bude pověřen  radou města. Procentuelní 
výši těžko odhadne finanční výbor, je v kompetenci  TJ Spartak.
Ing. Šimčík : tento rok je omezen dvěma investicemi –  zaplacení zateplení 
městského úřadu (4,6 mil. Kč) a sběrný dvůr (4 mil. Kč), dále jsou rozestavěné 3 
domy na ulici Orelské, bylo by vhodné vybudovat kanalizaci a vodovod, což 
představuje 1 mil. 600 tis. Kč. Na další akce (např. opravy chodníků v ulici Hřbitovní, 
Hlavní, cesta v ulici Antonínské)  nezbyly finance. 
p. Šuránková – mám dotaz k příspěvkové organizaci Sport Hluk, rozpočet je úsporný, 
je zde ale  navýšení  o 300 tis. Kč, proč ?
Ing. Šimčík : to je projektová dokumentace schválená v minulém roce na zateplení, 
která se   vloni  neplatila.
Ing. Polách : u Klubu kultury -  položka 900 tis. Kč, co v tom je ?
p.Hájek : kniha o Hluku „Dějiny města Hluku, která bude vydána na slavnosti- což je 700 tis. 
Kč a 100 tis. Kč na knihu paní Lekešové „Opomíjené zvyky a jídla v Hluku“.
Ing. Křápek :  a co kamerový systém ?
Ing. Šimčík : návrh na kamerový systém jsme zrušili, slíbená dotace ze Slovenska padla.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje návrh rozpočtu na rok 2011 včetně změn:

a) navýšení částky na budově č. p. 259 ve výši 100.000,-Kč z kapitoly 
Komunikace.

b) navýšení částky na místní hospodářství – oprava nákladního vozidla 
LIAZ ve výši 450.000,-Kč z kapitoly Komunikace.

PRO : 18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 1
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Usnesení : 3/11/04
Zastupitelstvo města schválilo  návrh rozpočtu na rok 2011 včetně změn :

a) navýšení částky na budově č. p. 259 ve výši 100.000,-Kč z kapitoly 
Komunikace.

b) navýšení částky na místní hospodářství – oprava nákladního vozidla 
LIAZ ve výši 450.000,-Kč z kapitoly Komunikace.

AD 1.2) Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení závazné stanovisko 
k dofinancování projektu výstavby podporovaných bytů v ulici Závodní na rok 2012 
ve výši cca  3.000.000,-Kč        
Ing. Šimčík : z bývalé kotelny na ulici Závodní by mělo vzniknout 5 sociálních bytů. 
Někteří občané z bytovek na ulici Závodní – jako účastníci řízení mají připomínky na 
umístění oken a snížení oslunění vlivem nástavby. Proto se muselo nechat 
vypracovat posouzení vlivu zastínění, ze kterého vyplynulo, že přestavba kotelny 
nemá vliv na zhoršení stavu proslunění. Po vydání stanoviska Hasičského 
záchranného sboru  Zlínského kraje a vydání stavebního povolení, by se měla do 
konce měsíce února podat  žádost o dotaci  na Ministerstvo pro místní rozvoj.     
Dotace na jeden byt činí 550 tis. Kč.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje dofinancování výstavby podporovaných bytů 
v ulici Závodní, Hluk  z rozpočtu města v roce  2012                                            
PRO : 19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 3/11/05
Zastupitelstvo města schválilo dofinancování výstavby podporovaných bytů v ulici 
Závodní, Hluk  z rozpočtu města v roce  2012.                                            

AD 1.3) K problematice vratky finančních prostředků (nějaké dotace) od p. Kaši
nezaujímá finanční výbor žádný postoj, ať tyto prostředky vrátí tomu oddílu, kterému 
byla dotace poskytnuta.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informace o nevyužití prostředků na 
činnost basketbalového oddílu.
PRO : 19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 3/11/06
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o nevyužití prostředků na činnost 
basketbalového oddílu

4. Využití domku č.p. 259 na Rajčovně
Jedná se o poslední domek zakoupený před dvěma lety. Jeho stav je dost žalostný, 
padly dokonce návrhy na demolici. Komise výstavby doporučuje opravu, zatím 
nouzovou asi za 100.000,-Kč.
Ing.Šimčík : komise výstavby navrhuje  dům nebořit, ale opravit. Zbourat štítovou zeď 
a postavit novou, bude to stát nemalé finanční prostředky, ale budeme opravovat 
postupně za menší náklady, protože zatím není vypsána žádná výzva, ze které by 
bylo možné čerpat dotaci na opravu. Rada tedy doporučuje akceptovat stanovisko 
komise výstavby. 
Ing. Křižan :  komise výstavby nedoporučuje demolici celé budovy č.p. 259, náklady 
na demolici domu, odvoz suti, terénní úpravy po demolici, výstavba stěny pro 
sousedy, oprava střechy a omítnutí stěny domu č.p 260 budou určitě vyšší než 
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navrhované vystavění štítové stěny. Doporučuje tedy  stávající štítovou stěnu zbourat 
a vystavět novou, dále navrhuje vyčistit nádvoří domu od křovin z důvodu vlhkosti, 
dále  zbourat suché WC.  Za rok, dva  opravit střechu domu.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje opravu štítové zdi domu č.p. 259 na 
Rajčovně, Hluk s tím, že se v budoucnu opraví celý dům.
PRO : 19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 3/11/07
Zastupitelstvo města schválilo opravu štítové zdi domu č.p. 259 na Rajčovně, Hluk 
s tím, že se v budoucnu opraví celý dům.

5.  Informace o činnosti orgánů města a jiné
 vybudování společné čistírny odpadních vod a kanalizačního řadu obcemi 

Zlechov, Břestek, Tupesy -  tyto obce mají budovat společnou kanalizaci za 
250 mil. Kč. V rámci opravy potřebovaly odkoupit za cca 200 tis. Kč kanalizací, 
aby byly vlastníky. Protože jsme akcionáři Slováckých vodáren a kanalizací 
muselo se odsouhlasit v radě.

 propagace města- rada města schválila zřízení informačního centra 
v prostorách městské knihovny a přijetí pracovníka na propagaci města. Paní 
Plačková zkoumala, co by obnášelo i finančně, možná se ještě přijme někdo 
na ½ úvazku. Pan Bartoníček bude zpracovávat aktuální reportáže na našich 
stránkách.

 veřejné WC v Hluku – bylo rozjednané umístění veřejných WC v obecní 
restauraci nebo na tvrzi, s nájemníky jsme se nedohodli, proto uvažujeme o 
veřejných WC na sportovní hale, kde se v současné době WC předělávají.
Ing. Křápek -  mohlo by se uvažovat o bezbariérovém přístupu na WC.

 pasport a revitalizace zeleně města – oslovili jsme 4 firmy, z toho 2 podaly 
nabídky, 1 se nezúčastnila. Vybrala se firma levnější. Jedná se o zpracování 
projektové dokumentace na revitalizaci zeleně před městským úřadem a v ulici 
Závodní  a pasport zeleně.

 odkup pálenice – uvažujeme o odkupu pálenice, patří ale  spolku 38 majitelů, 
kde jsou 2 dědické řízení a 1 exekuce Chtěli bychom investovat do opravy,  
nechal se proto udělat odhad – 240 tis. Kč, zatím  tuto částku v rozpočtu 
nemáme.   Bylo by potřeba opravit podlahy, okna, zařízení je Letasolu, což by 
nebyl problém odkoupit. Máme to v plánu během příštích let.

 příprava krojového plesu a slavností, kulturní akce – připravujeme městský 
krojový ples 26.02, kde se bude představovat král na letošní slavnosti. Králem 
bude  Přemek Polách, syn zastupitele a bude vyjíždět z městečka. Na plese 
bude hrát cimbálová muzika Babica  a dechová hudba Šarovec. Slavnosti se 
průběžně připravují.

 problematika využití sportovní haly – celková suma na zateplení dělá 26 mil. 
300 tis. Kč (zateplení, nová krytina, výměna 223 oken) – jedná se o obrovskou 
sumu, ale žádný program na získání dotace už pravděpodobně nebude 
vypsaný. Musíme řešit, kde se vezmou peníze alespoň na částečné zateplení. 
Nabízí se několik možností,  halu prodat a neřešit to – to je teoretická 
záležitost. Je zájemce  o koupi ubytovny u kabin, další možnost je  prodat 
hospodu a ubytování na hale. Technicky je udělaná zvlášť oprava ubytovacích 
ploch, zvlášť hospoda. 
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Částka na opravu  restaurace činí 1,7 mil. Kč, ubytování 1,5 mil. Kč, suterén 
700 tis. Kč. Byla by to jedna z cest jak si vydělat na opravy. Je to zatím věc k 
diskusi, začněte o tom přemýšlet, diskuse by měla proběhnout i mezi lidmi 
venku.
Ing. Polách : chci se zeptat, kolik bude rozdíl, když bude celá hala zateplená 
v energiích ?
Ing. Šimčík : návratnost je nulová, úspora 28 %.
p. Šuránková : nestálo by za to udělat anketu například při sčítání lidu.
Ing. Šimčík : sčítání lidu nebude dělat obec, ale pošta. Referendum je 
zbytečné, protože 50 % lidí nedojde, stálo by velké peníze. Zbývá sociologický 
průzkum, když se dělal průzkum na bezdrátovou televizi, vrátilo se 22%, na 
kino se nám vrátilo kolem 27% odpovědí.
Ing. Pachl : možná by bylo dobré  udělat průzkum formou dotazníku
p. Šuránková : dát do dotazníku několik  možností
Ing. Šimčík : stálo by za to, oslovit například pana Valentu – SYNOT.
Ing. Polách :  máme jistotu, že děláme všechno proto, abychom získali co 
nejvíce peněz, mohly by se přehodnotit nájmy, např. vinařský ples – nechodit 
pod cenu.
p. Bojko : nájem na vinařský ples je 50 tis. Kč, loni byl 27 tis. Kč.

 termíny zasedání zastupitelstva města na rok 2011
 02.02.2011
 30.03.2011
 25.05.2011
 27.07.2011
 21.09.2011
 30.11.2011

 pronájem bufetu na koupališti - pronájem byl  v radě schválen p.Kotačkovi, 
který  řídil bufet už  roky a má tedy zkušenosti. Další zájemce nebyl.

 obsazení funkce investičního technika (vedoucího skupiny místního 
hospodářství) – rada schválila kritéria, podle kterých se technik vybíral. Bylo 
podáno celkem 5 žádostí. Rada doporučila p. Jelénka, který nastoupí od 
01.03.2011, smlouva bude do konce roku. Všechny žádosti spolu s materiály 
jsou u mě k dispozici k nahlédnutí.

 prodej požárního čerpadla – hasiči mají 3 čerpadla, které nevyužívají, jedno 
čerpadlo  se prodalo za 15.000,-Kč, protože v současné době už mají 
modernější.

 odkup pozemku p.č. 3703/33 včetně věcného břemene – samotný pozemek 
bez břemene  vedení přípojky nízkého napětí elektrické energie byl již 
v zastupitelstvu schválen, bylo potřeba v radě pouze schválit věcné břemeno.

 záštita města nad Národním šampionátem mažoretek – dne 08.05.2011 
proběhne na koupališti soutěž mažoretek, bude nás to stát 30 tis. Kč, je to ale 
dobrá propagace Hluku.

 nezaměstnanost - ke konci roku 2010  byla 8,36 %, za prosinec vzrostla o 
1 %. 

 daňové příjmy  -  v lednu 2010 – 3.252.045,-Kč, leden 2011 – 3.576.199,-Kč, 
letos jsme na tom  o  324.154,-Kč lépe než vloni.
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 stavy účtů k 02.02.2011
Běžný účet u KB                          7.656.052,--Kč
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB         710.244,--Kč
Inkasní účet Česká spořitelna         35.075,--Kč
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-CZK               5.154,--Kč
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-EUR           196.990,--Kč
Účet HČ               297.243,--Kč
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Celkem     účty                                                                       8.900.758,--Kč 

Nesplacené úvěry :
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB           10.914.000,--Kč
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí            5.586.206,--Kč
Úvěr Čs. Spořitelna-památkové domky 5.175.510,--Kč

      Celkem účty          21.675.716,--Kč

Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informace  o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech a  stavech účtů
PRO : 19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 3/11/08
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace  o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech a  stavech účtů.

6. Diskuse
Ing. Martin Polách : myslím si, že by bylo dobré mít na jednáních nějaké zařízení 
např. plátno, kde by se promítly různé  problematické věci, které schvalujeme –
pozemky a jiné.
Mgr. Michaela Hrdinová : díky dotaci zvažujeme do školy  přenosné plátno, projektor 
přes počítač.
p.Bartoníček : místostarosta Ostrožské Nové Vsi nosí na zastupitelstvo počítač, 
projektor, informujte se u něho, může Vám poradit.
Ing. Šimčík : zkusíme se v Ostrožské Nové Vsi informovat.
Ing. Polách :  nešlo by něco udělat se záchody pod zahradní restaurací, např. obložit 
palubkama ?
p. Alois Omelka : nemohla by místní četa projet chodníky na hřbitově ?
p. David Hájek : neprojedou, vychází to opravdu na milimetr. Urazili kousek mramoru 
z hrobu, bude se tento problém řešit. 
Ing. Šimon Pachl : já bych chtěl k veřejné zeleni do budoucna – je možné se obrátit 
na studenty zahradní architektury, kteří dělají veřejné prostory, pasporty, revitalizace
za menší peníze než firma, např. za 10 tis. Kč až 20 projektů.
p. David Hájek : nevěděli jsme o tom, až se bude něco řešit např. statek, tam bude 
zeleně hodně, můžeme to zkusit.
Ing. Miloš Kaša : oslovil p. Mgr.Dostala, aby se vyjádřil k činnosti dětí.
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7. Závěr

Zasedání  bylo ukončeno v 19.15  hodin
Zápis byl vyhotoven dne :    08.02.2011

Zapsala: Dana Krhovská

Zápis ověřil :   p. Libor Plaček dne 11.02.2011

                        p.  Miroslav Jelének dne 11.02.2011

Ing. Jan Š i m č í k
starosta

Neanonymizovaný zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu.




